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Τα υποκοριστικά είναι λέξεις που τις 

χρησιμοποιούμε όταν θέλουμε να πούμε κάτι 
χαϊδευτικά ή γιατί αυτό το κάτι είναι πολύ μικρό. 

 
Λέμε δεντράκι ένα μικρό δέντρο. 
Λέμε μανούλα (χαϊδευτικά) για να δείξουμε 
τρυφερότητα στη μαμά. 
 

 

1. Γράφω τα υποκοριστικά: 

σπίτι   _________________________ 

ρούχο   _________________________ 

παπούτσι  _________________________ 

μωρό   _________________________ 

μάνα   _________________________ 

γιαγιά   _________________________ 

παππούς  _________________________ 

Γιάννης   _________________________ 

Ελένη   _________________________ 

άλογο    _________________________ 

κότα   _________________________ 
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Τα            Μεγεθυντικά είναι λέξεις που φανερώνουν ότι 
κάτι είναι μεγάλο. Π.χ. 

φωνή  φωνάρα, μάτια  ματάρες 
αυτονίνητο  αυτοκινητάρα 

 
Τα μεγεθυντικά σχηματίζονται συνήθως με τις 
καταλήξεις –α , -ας, -αρα, -αρος κ.ά. 
 

 

2. Γράφω τα μεγεθυντικά: 

κούκλα   _________________________ 

παπούτσι  _________________________ 

Ελένη   _________________________ 

άλογο   _________________________ 

κεφάλι   _________________________ 

πόδι   _________________________ 

παίχτης   _________________________ 

ομάδα   _________________________ 

κορίτσι   _________________________ 

τούρτα   _________________________ 


